
 

 

 

 
08.06.2016 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
 

07.06.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet 

 
Deltagere: Louise Toft, Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Lone Højlo, 

Peter Heise, Gitte Sjørslev, Abdul Beakasyar, Mathias Jønsson (elevråd), Jessica 

Falkentoft (elevråd), Maja Schewe Jensen (elevråd), Ruben Alexander Spliid 

(medarbejderrepr.), Lene Ebbesen (medarbejderrepr.), Peter Daniel Andersen 

(ledelsesrepr.) 

 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden godkendes 

17:35 – 

17:45 
2 Elevrådet Der har kun været positive tilbagemeldinger 

fra elevernes dag, og erfaringerne fra i år 

bliver taget med i kommende.  

D. 22.06.2016 er der elevrådstur, hvor 

elevrådet skal besøge Christiansborg. 

17:45 – 

17:55 
3 Ny bestyrelse og 

planlægning af første 

møde i august  

Første møde planlægges til d. 18.08.2016 

kl. 17:30, med formøde for forældrevalgte 

kl. 17:15. 

17:55 – 

18:05 
4 Økonomi Skolens økonomi gennemgås. Det forventes 

fortsat at skolen går ud af indeværende 

budgetår uden at til- eller afskrive på 

gælden. 

18:05 – 

18:15 
5 Status på 

fritidsreformen og 

samarbejdet med skolen 

Den fysiske placering for eleverne i den nye 

fritidsordning er fastlagt. 0. årgang vil blive 

placeret på Rødkildevej. 1. – 3 årgang er 

delt mellem ´Tårnene´ på skolen, og 42B. 

Der afventes udspil fra centralt hold om 

timeudmeldingen til stærkt samarbejde.  

18:15 – 

18:30 
6 Deltagelse i 

ansættelsesudvalg til 3 

lærerstillinger 

Samtaler ligger d. 20., 21. og 23.06.2016 

Alle dage fra 15:30 – 20:00 

Stillingsopslag kan ses her 

http://www.kk.dk/indhold/tre-laerere-til-rodkilde-skole


Laurs Møller deltager i samtalerne d. 20.06 

Peter Heise deltager i samtalerne d. 21.06 

Laurs Møller deltager i samtalerne d. 23.06 

18:30 – 

18:50 
                                 

18:50 – 

19:15 
7 Tilbagemelding fra 

medarbejderne på 

udkast til principper 

Tilbagemeldingerne gennemgås. Princip for 

UUV og FAF godkendes, mens princippet 

for skole-hjem samarbejdet først skal 

debatteres på et medarbejdermøde inden det 

genbesøges i skolebestyrelsen.  

19:15 – 

19:30 
8 Meddelelser  Formanden 

o Der har været afholdt workshop 

for forældrene med anden etnisk 

herkomst end dansk. Udkommet 

er en række anbefalinger som 

skolebestyrelsen vil arbejde 

videre med.  

 

 Skoleledelsen 

o UUV er i udskolingen lagt ind 

som 2 – voksen timer 

 

o Der orienteres om at det er gået 

rigtigt godt til de skriftlige 

afgangsprøver, snittet ligger 

højere end sidste år, og højere 

end det kommunale gennemsnit 

 

 

 Medarbejderrepræsentanter 

 

19:30 – 

19:50 
9 Eventuelt  

19:50 – 

20:00 
10 Sager og indstillinger  Lukket punkt 

 


